
 

Heeft u ideeën waarop wel in de gemeente Nijkerk kan worden bezuinigd? Of hoe de gemeente 
meer inkomsten kan ontvangen?  

Reacties ontvangers nieuwsbrief Bibliotheek, stand van zaken 9 oktober 2020 

NB: de reacties zijn letterlijk overgenomen 

 

Door geen geld meer te steken in projecten die gedoemd zijn te mislukken. 

Niet bij jeugdzorg en bieb, verder geen concrete ideeën  

Per persoon minder boeken laten lenen. Een kind bijv 5 boeken.ipv 15. Dan zijn er minder boeken 
nodig.  

 

Veel van het uitbestede onderhoud van o.a. groenvoorzieningen wordt slecht uitgevoerd (wekelijks 
soms 2x per week dezelfde perken schoffelen met minimaal resultaat) en die bedrijven zullen het niet 
voor niets doen. Zou de nodige besparing op kunnen leveren. 

 

Niet onnodig straten die niet aan vervanging toe zijn, toch vervangen. Zonde van het geld.  
Meer hergebruik van gesloopt materiaal. Leegstaande gebouwen opvullen ipv nieuwbouw neer te 
zetten. 

Last bedrijven projecten sponsoren, goed voor werkgelegenheid en naamsbekendheid. 

Misschien wat minder ONNODIGE verbouwingen of aanpassingen doen. 

groen onderhoud langs wegen. Langer gras biedt meer ruimte voor natuur. 

Meer inkomsten binnenhalen door te handhaven!! Minder grasmaaien.  
Uitleg geven wat de functie is van de bieb in de gemeente Nijkerk en sponsoren vragen!!!!! 
De bieb maakt onderdeel uit van sociaal leven, het leven wordt individualistischer: ieder voor zich, 
daarom niet bezuinigen op de bieb!!! Alleengaande mensen kunnen daar terecht. 

Wat mij betreft mogen de belastingen omhoog. Verder verbaast het me dat er zo vaak straten 
opnieuw worden bestraat. Of, zoals in Hoevelaken: dat het winkelgebied opnieuw wordt ingericht.  

Door te bezuinigen met het inrichten van het nieuwe gemeentehuis. Het hoeft allemaal niet zo luxe. 

 

 

Maak boetes op illegaal afval storten torenhoog.  
Misschien kan het vastrecht op de vuilnisbak ook wel omhoog. en dan zeker ook de hondenbelasting 
op meer dan 1 hond.  
Meer handhaven op fietsers in winkelstraten waar dat niet mag overdag. Auto's op 
Molenplein/Vetkamp.  

Tja, dat is een lastige.... 

 

Weer zelf alles doen en geen werk uitbesteden. 

 

 

De gemeente heeft hiervoor zelf ideeen genoeg! 



 

Bezuinigen op thuiswerkvergoedingen voor ambtenaren!!! 

kattenbelasting ;), meer betalen voor afval 

Geen idee er is al zoveel bezuinigd volgens mij  

Minder verbouwen aan het nieuwe stadhuis. Het was een kantoor met veel communicatiefuncties en 
het moet weer een kantoor met veel communicatiefuncties worden. Waarom dan anderhalf à twee 
jaar voorbereiden en verbouwen?  
Structureel kan ook bezuinigd worden. Stop met - soms twee of meer - het schrijven van grote 
artikelen voor de Stad Nijkerk; laat dat aan journalisten over. De gemeentelijke pagina's moeten 
natuurlijk wel blijven.  

 

 

Paar personeelsleden minder in dienst van de gemeente Nijkerk en de kosten van de bibliotheek, die 
met zoveel vrijwilligers werkt, zijn gedekt.  

 

 

Verbouwing plein en herinrichting winkelstraten in soberdere vorm uitvoeren. 

Verbouwing plein en herinrichting winkelstraten in soberdere vorm uitvoeren. 

De salarissen van de ambtenaren niet verhogen. Ik denk dat er regelmatig broodjes worden besteld 
in het gemeente huis en meer van deze dure onnodige zaken.  

 

Minder bijspringen in begrotingstekort zwembad! En stoppen met gratis geld / nutteloze subsidies 
van projecten rondom immigranten. 

 

 

Dat vind ik lastig 

Waarom een nieuwe gemeentehuis "..... 

 

Dat vind ik lastig 

 

Ik denk dat op het personeel van de gemeente bezuinigd kan worden door bij problemen eerst het 
personeel zelf te vragen wat een goede oplossing zou kunnen zijn. Nu wordt er vaak een (duur) 
extern bureau ingeschakeld dat na weken of zelfs maanden tot de conclusie komt die het personeel 
zelf al lang getrokken had. 
 
De openbare ruimte is prachtig aangelegd! Ik zie vooral de Vlinderbuurt en ik vind het heel mooi, 
maar er zit erg veel onderhoud aan. Als het personeel dat de boel daar onderhoudt, niet duur is, laat 
het dan zo, maar als het wel duur is, laat een hovenier er eens naar kijken hoe de wijk wat 
onderhoudsarmer kan worden ingericht. 
 
Ik denk dat de bereidheid van mensen om hun eigen stoepje of straat schoon te houden veel groter 
is dan wat je nu ziet. Is het een idee om b.v. per straat te kijken of en hoe dat gestimuleerd kan 
worden? Dat vergroot wellicht ook de saamhorigheid in de buurt. Zou mooi zijn als ook de jeugd er 
enigszins bij betrokken zou kunnen worden. 

 



Bezuinig op het inhuren van externe deskundigen in de breedst mogelijke zin: dit is nooit goedkoper 
en de kwaliteit van de output blijft te wensen over. 

Stop met al die sporten promoten. 

Het aantal ambtenaren zeer kritisch bekijken. Zin ze allemaal echt wel nodig? 

Het maaien van de grasveldjes kan denk wel iets minder vaak. 
Mss burgers meer zelf he openbare groen laten verzorgen. Meer honden en kattenbelasting innen. 
Ook paarden belasting innen (die poepen veel)  

 

Laat bedrijven sponsoren, zonder belang of inmenging in organisatie  

 

minder ambtenaren en minder lagen in de besluitvormingen, en niet een kostbare verhuizing naar het 
rabo gebouw, er is ruimte genoeg in het bestaande gebouw,zie de achterkant, er staan veel ruimtes 
leeg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


